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 والاجتماعات ذات الصلة

 جنيف       
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214الـ جدول أعمال الجمعية العامة   
  

 
 

 142الـــ انتخاب رئيس ونواب رئيس الجمعية العامة  .1

 النظر في طلبات إدراج بند طارئ في جدول أعمال الجمعية العامة .2

لاقتصاد يتمركز حول الناس: العمل والرفاه، الشمولية والاستدامة في  القيادة البرلمانيةحول موضوع  المناقشة العامة .3
 القرن الواحد والعشرين

 آثارهاالتهديدات والنزاعات الناتجة عن الكوارث المتعلقة بالمناخ و الاستراتيجيات البرلمانية لتعزيز السلم والأمن لمواجهة  .4
 )اللجنة الدائمة للسلم والامن الدوليين(

 والاقتصاد الدائري لتحقيق أهداف التنمية المستدامة، لا سيما الاستهلاك والإنتاج المسؤولينتطبيق نظم الرقمنة  .5
 )اللجنة الدائمة للتنمية المستدامة(

 اللجان الدائمةتقارير  .6

والتمويل والتجارة الموافقة على البند الموضوع للجنة الدائمة للسلم والأمن الدوليين واللجنة الدائمة للتنمية المستدامة  .7
 وتعيين المقررين الدولي للاتحاد البرلماني 144في الجمعية العامة الـ 

 تعديلات على النظام الأساسي والأنظمة النافذة واللوائح التنظيمية للاتحاد البرلماني الدولي  .8
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Agenda of the 142
nd

 Assembly 

 
 

1. Election of the President and Vice-Presidents of the 142
nd

 Assembly 
 
2. Consideration of requests for the inclusion of an emergency item in the 

Assembly agenda 
 
3. General Debate on the theme Parliamentary leadership for a people-centred 

economy: Work and well-being, inclusion and sustainability for the twenty-first 
century 

 
4. Parliamentary strategies to strengthen peace and security against threats and 

conflicts resulting from climate-related disasters and their consequences 
(Standing Committee on Peace and International Security) 

 
5. Mainstreaming digitalization and the circular economy to achieve the SDGs, 

particularly responsible consumption and production 
(Standing Committee on Sustainable Development) 

 
6. Reports of the Standing Committees 
 
7. Approval of the subject items for the Standing Committee on Peace and 

International Security and for the Standing Committee on Sustainable 
Development, Finance and Trade for the 144

th
 Assembly and appointment of 

the Rapporteurs 
 
8. Amendments to the IPU Statutes and Rules 
 
 

 


